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Zápis č. 07 z jednání investiční komise konaného 29.09.2021  

na MěÚ Milevsko, Sažinova 843 

 
Přítomni: Ing. Radek Černý, předseda komise 

 Ing. Bohuslav Beneš 

 Martin Kostínek 

 Ing. Jaroslav Mácha 

 Ing. Václav Pavlečka 

 Jaroslav Peták 

 Kateřina Jarošová, BBus 

 

Omluveni: JUDr. Martin Kupec, Ph.D. 

 Bc. Jan Jedlička 

 

Hosté: Ing. Ivan Radosta, starosta města Milevska 

 Vít Král, koordinátor projektu Živé Milevsko-Smart Region 

 Bc. Eva Kotrbová, vedoucí OISM 

 

Program:  1. Zahájení a přivítání hostů. 

 2. Předání jmenovacího dekretu novému členovi IK. 

3. Žádosti o prodej pozemků v Podnikatelském Parku 

   

 

Průběh jednání: 

 

Ad 1: 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Černý v 15.00 hod., přivítal přítomné včetně hostů, 

omluvil pány JUDr. Martina Kupce, Ph.D. a Bc. Jana Jedličku, a konstatoval, že IK je 

usnášeníschopná. Z minulého zápisu č. 6 nebyly uloženy žádné úkoly a nebyly vzneseny 

žádné připomínky.  

 

Ad.2: 

Předseda Ing. Černý předal novému členovi IK panu Jaroslavu Petákovi jmenovací dekret.  

 

Ad. 3: 

Předseda IK úvodem informoval, že všem členům IK byly předem zaslány schválené žádosti 

prvních pěti zájemců Ministerstvem průmyslu a obchodu (dále jen „MPO“): 

1. 

2.

3. 

4. 

5.

 

Slovo bylo předáno panu Králi, koordinátorovi projektu Živé Milevsko-Smart Region, který 

podal další informace: podpora Živého Milevska pro město – Podnikatelský park; celkem 

bylo obdrženo 12 žádostí od zájemců o koupi pozemků, které jsou průběžně hodnocené dle 

toho, jak přichází, a i dle dotačních podmínek MPO. Podklady s vyjádřením MPO k žádostem 

byly zaslané členům IK. Informoval také o dalším postupu se žádostmi – po projednání IK 

bude předloženo Radě města Milevska, poté proběhne výběr a předá se na jednání 
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Zastupitelstvu města Milevska. Byli osloveni i zájemci z prvních kol před lety, pokud mají 

stále zájem. 

Dále pan starosta popsal vývoj Podnikatelského parku Milevsko v čase, a informoval o 

aktuálním stavu a průběhu.  

P. Černý předložil e-mailem zaslané informace p. Kupcem s jeho představou a stanoviskem 

k realizaci a obsazování Průmyslového parku v Milevsku. Upřednostňuje výrobní společnosti, 

které dají možnost vzniku nových pracovních míst, tedy větší zaměstnanosti. K tomuto se 

přiklonili i ostatní jednání přítomní členové komise. Zároveň doporučuje rozšíření zóny 

odkupem dalších přilehlých pozemků ve smyslu na město podané žádosti. 

Následně proběhla diskuze k jednotlivým žadatelům a možnostem. Svůj názor postupně 

vyjádřili všichni přítomní. Shodně doporučují do budoucna jednat a najít vhodné prostory pro 

ty, kteří se neuplatní v Podnikatelském parku Milevsko. 

 

Hlasování: 

I. Investiční komise RMM doporučuje schválit žádost o koupi pozemku: 

  - panu o výměře 6 300 m2, s možností dokoupit navazující pozemek 

mimo PPM na východní straně. 

 - firmě o výměře 14 300 m2, zbylých 1 000 m2 ponechat pro 

jiného zájemce (z uvažované parcelace Podnik 4 až 8). 

 - panu o výměře 3 500 m2 (cca ½ z uvažované parcelace Podnik 

1 až 3). 

              pro – 6    proti – 0   zdržel se – 0 

 

II. Investiční komise RMM doporučuje nevyhovět žádosti pana  a  

     pana a zároveň doporučuje jednat s městem k nabídce jiného řešení. 

             pro – 6    proti – 0   zdržel se – 0 

 

Žádosti o zbývající pozemky budou předmětem dalšího jednání investiční komise. 

 

Příští jednání investiční komise proběhne pravděpodobně v listopadu 2021.  

 

Jednání bylo zahájeno v 15.00 hod. a skončeno v 16.45 hod. 

 

 

V Milevsku 29.09.2021 

 

 

 

 

 

 

Ing. Radek Černý v. r. 

předseda Investiční komise RMM 

 

 

Příloha:  

- Prezenční listina 

 

 

Zapsala: Kateřina Jarošová, BBus, tajemník IK 


